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PROTOKOŁ Nr I/2010  
z sesji Rady Gminy 

z dnia 1 grudnia 2010 r. 
 
 

W sesji udział wzięli: 
a/ piętnastu radnych Rady Gminy              -  wszyscy obecni 
                                                                         

b/ Przewodniczący Rady Gminy V kad.     -    Marian Adamowicz 
    Wójt Gminy                                             -   Eugeniusz Dańczak 
    Sekretarz Gminy                                    -    Iwona Wójcik 
    Skarbnik Gminy                                     -    Marek Malinowski 
    Zastępca Wójta                                      -   Tadeusz Bejnarowicz 
    Prezes ZGK Spółka z o.o.                      -   Mirosław Klemiato 
 
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego. 
3. Ślubowanie radnych. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy: 
           a)   zgłaszanie kandydatów na funkcję przewodniczącego Rady Gminy, 

b) powołanie komisji skrutacyjnej, 
c)  przyjęcie Regulaminu wyboru przewodniczącego Rady Gminy, 

                d)  prezentacja (wystąpienia) kandydatów,  
                e)  przeprowadzenie g łosowania (tajne), 
                f)   podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 

6. Przejęcie przez przewodniczącego Rady Gminy prowadzenie sesji od 
Radnego Seniora. 

7. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy: 
           a) zgłaszanie kandydatów na funkcję wiceprzewodniczącego Rady Gminy,  

b) powołanie komisji skrutacyjnej, 
c)  przyjęcie Regulaminu wyboru wiceprzewodniczącego Rady Gminy, 

                d)  prezentacja (wystąpienia) kandydatów,  
                e)  przeprowadzenie g łosowania (tajne), 

f) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 
       8. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Wójta.  

  9. Podjecie uchwał w sprawach: 
a) powołania Komisji Rewizyjnej – określenia składu ilościowego  

i osobowego oraz wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 
b) powołania Komisji Kultury i Oświaty – określenia składu ilościowego  

i osobowego, 
c) powołanie Komisji Infrastruktury i Budżetu – określenia składu 

ilościowego i osobowego, 
10.  Sprawozdanie Wójta Gminy o stanie Gminy. 
11. Wolne wnioski. 
12. Zakończenie obrad I sesji Rady Gminy. 
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Przebieg sesji: 
 
Ad. 1 
 
 Przewodniczący V kadencji Rady Gminy Pan Marian Adamowicz powitała 
nowo wybranych radnych, Wójta Gminy, zaproszonych gości oraz wszystkich 
przybyłych na I sesję VI kadencji. Złożył gratulacje wszystkim nowo wybranym 
radnym i złożył życzenia .  

Przewodniczący V kadencji Rady Gminy Pan Marian Adamowicz przekaza ła 
zgodnie z art. 20, ust. 2 c ustawy o samorządzie gminy prowadzenie sesji radnej 
Jadwidze Karaś- radna senior. 

 
Wójt Gminy Eugeniusz Dańczak wręczył Panu Marianowi Adamowiczowi 

podziękowanie za długoletnią pracę na rzecz samorządu Gminnego.  
 
 Pani Jadwiga Karaś dokonała otwarcia I sesji VI kadencji Rady Gminy 
stwierdzając jednocześnie prawomocność obrad. Otwarcia dokonała o godzinie 1215

 
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. Następnie powitała radnych i przybyłych gości 
na sesję. 
 
Ad. 2 
 
 Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej Pan Stanisław Kozaczuk wręczył 
radnym  zaświadczenia o wyborze na radnego Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
Dokonał także wręczenia zaświadczenia Panu Eugeniuszowi Dańczak 
potwierdzającego jego wybór na Wójta Gminy. 
 
Ad 3. 
 
 Radna Jadwiga Karaś zaproponowała radnym złożenie ślubowania. 
Zaproponowała następujący przebieg tej części porządku: odczytała rotę ślubowania 
( rota stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) a najmłodszy wiekiem radny tj. radny 
Krzysztof Badowski będzie wyczytywał nazwiska radnych z listy obecności i każdy 
radny wyczytany kolejno powstając wypowiada słowo „Ślubuję”, może także 
dopowiedzieć „Tak mi dopomóż Bóg”. Radni w liczbie 15 złożyli ślubowanie. 
 
Ad. 4 
 
 Radna Jadwiga Karaś zapoznała radnych z porządkiem obrad. Zwróciła się  
z pytaniem czy radni mają jakieś uwagi do zaproponowanego porządku obrad. 
Radni nie wnieśli uwag do zaproponowanego porządku obrad. 
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Ad 5 
 
a/  

Radna Jadwiga Karaś poprosiła o zgłaszanie kandydatów na 
przewodniczącego Rady Gminy. 
Radny Paweł Pałubicki zgłosił kandydaturę radnej Jadwigi Karaś. 
Radny Mirosław Mnich zgłosił kandydaturę radnej  Agnieszki Łomża . 
Wymienieni radni wyrazili zgodę na kandydowanie na przewodniczącego Rady 
Gminy. 
 
b/  

Pani Jadwiga Karaś poinformowała, że zgodnie z obowiązującą ustawą  
o samorządzie gminnym i statutem gminy Rada Gminy wybiera przewodniczącego 
Rady Gminy w głosowaniu tajnym i w związku z tym proponuje powołanie komisji 
skrutacyjnej w trzyosobowym składzie. Radni zaproponowali, by komisja skrutacyjna 
działała w składzie 4 osobowym. 
Radna Jadwiga Karaś zarządziła głosowanie nad trzyosobowym składem komisji 
skrutacyjnej.  
Wynik głosowania: 0 za, 15 przeciw, 0 wstrzymujących. 
Radna Jadwiga Karaś zarządziła głosowanie nad czteroosobowym składem komisji 
skrutacyjnej. 
Wynik głosowania:  15 za,0 przeciw, 0 wstrzymujących. 
Radna Jadwiga Karaś poinformowała, że komisja skrutacyjna będzie liczyła 4 osoby. 
Poprosiła by zgłaszać kandydatury.    
Radny Paweł Pałubicki zgłosił kandydaturę radnego Krzysztofa Badowskiego. 
Radny Antoni Ślipek zgłosił kandydaturę radnej Beaty Stachowicz. 
Radny Ireneusz Ziółkowski zgłosił kandydaturę radnego Pawła Pałubickiego. 
Radny Mirosław Mnich zgłosił kandydaturę radnej Beaty Sowińskiej. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę  
w  Komisji Skrutacyjnej. 
Radna Jadwiga Karaś poprosiła o przegłosowanie zgłoszonego składu Komisji 
Skrutacyjnej. 
W wyniku głosowania skład komisji został przyjęty /15 za, 0 przeciw,  
0 wstrzymujących/. 
Komisja na swojego przewodniczącego wybrała radnego Pawła Pałubickiego. 
 
c/  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Paweł Pałubicki przedstawił radnym 
sposób głosowania przy wyborze radnego na przewodniczącego Rady Gminy 
/załącznik Nr 2 do protokołu/. 
Nie wniesiono uwag do zaproponowanego sposobu g łosowania. 
Radna Jadwiga Karaś poprosiła o przegłosowanie zaproponowanego sposobu 
głosowania. 
W wyniku głosowania sposób głosowania został jednogłośnie przyjęty /15 za/. 
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d/ 
 

Radna Jadwiga Karaś poinformowała, że jest mile zaskoczona zaufaniem 
jakim chcą ją obdarzyć radni.  Uważa, że jest to duża odpowiedzialność. Sądzi, że  
z uwagi na fakt, że po raz trzeci wyborcy udzielili jej kredytu zaufania, dzi ęki 
doświadczeniu jakie zdobyła w poprzednich kadencjach będzie starała się w sposób 
właściwy i godny sprawować tę funkcję. Mieszkańcy tej gminy znają jej osobę  
z uwagi na fakt, że była związana zawodowo ze Szkołą Podstawową w Dębnicy 
Kaszubskiej, gdzie sprawowała także funkcję dyrektora jej szkoły. Jest osobą otwartą 
na współpracę, potrafi rozwiązywać problemy oraz z uwagi na fakt, że jest emerytką 
dysponuje czasem wolnym, który może poświecić na działalność społeczną. 

 
Radna Agnieszka Łomża poinformowała, że przez całe życie związana jest  

z Dębnicą Kaszubską, obecnie pracuje jako farmaceutka w miejscowej Aptece. Jest 
gotowa podjąć stawiane przed nią wyzwanie mimo młodego wieku. Po raz drugi 
została wybrana na radną. Działalność samorządowa nie jest jej obca, gdyż siostra 
pracuje w tutejszym urzędzie i ojciec także był aktywnym działaczem 
samorządowym.  
  
e/  

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia głosowania tajnego nad 
wyborem przewodniczącego Rady Gminy. Przewodniczący Komisji poinformował, że 
głosować można na jednego kandydata, stawiając znak „X” w kratce z lewej strony 
obok nazwiska oraz zapoznał z zasadami nieważności głosu. Wydano radnym 
ponumerowane i ostemplowane karty do głosowania. Radni wrzucali karty do urny 
wg listy obecności. 
 
f/  

Po przeprowadzeniu głosowania tajnego Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 
przedstawiła protokoł Komisji z przeprowadzonego głosowania. W wyniku 
głosowania przy 8 głosach oddanych na radną Jadwigę Karaś i 7 głosach na radą 
Agnieszkę Łomża na przewodniczącą Rady Gminy VI kadencji wybrano radną 
Jadwigę Karaś. / protokoł Komisji Skrutacyjnej z wyboru przewodniczącego Rady 
Gminy wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik Nr  3 do protokołu/. 
Radna Jadwiga Karaś przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyboru 
przewodniczącego Rady Gminy /załącznik Nr 4 do protokołu/. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących. 
 /załącznik Nr 12 do protokołu/ 
 
Ad 6 
 Radna Jadwiga Karaś objęła dalsze prowadzenie obrad jako nowo wybrana 
przewodnicząca Rady Gminy. 
Podziękowała za zaufanie i wybór na przewodniczącą Rady Gminy. Zapewniła, że 
będzie dążyć, by obrady sesji przebiegały w sposób sprawny i że problemy będzie 
rozwiązywać zgodnie z prawem. 
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Ad 7 
 
a/  

 Przewodnicząca Rady Jadwiga Karaś poprosiła o zgłaszanie 
kandydatów na wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
Radna Agnieszka Łomża zgłosiła kandydaturę radnej Elżbiety Fryckowskiej. 
Radny Ireneusz Ziółkowski zgłosił kandydaturę radnej  Agnieszki Łomża . 
Wymienieni radni wyrazili zgodę na kandydowanie na wiceprzewodniczącego Rady 
Gminy.  
 
b/ 

Przewodnicząca Rady Jadwiga Karaś zwróciła się z pytaniem, czy do wyboru 
wiceprzewodniczącego Rady Gminy Komisja Skrutacyjna będzie pracować w takim 
samym składzie, czy zachodzi konieczność zmiany. 
Członkowie Komisji Skrutacyjnej wyrazili wolę dalszej pracy. 
Przewodnicząca Rady Jadwiga Karaś zarządził głosowanie nad utrzymanie składu 
Komisji Skrutacyjnej. 
W wyniku głosowania skład Komisji Skrutacyjnej został przyjęty /15 za, 0 przeciw,  
0 wstrzymujący/.   
 
c/  
    
  Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Paweł Pałubicki przedstawił radnym 
sposób głosowania przy wyborze radnego na wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
/załącznik Nr 5 do protokołu/. 
Nie wniesiono uwag do zaproponowanego sposobu g łosowania. 
Przewodniczący Rady poprosił o przegłosowanie zaproponowanego sposobu 
głosowania. 
W wyniku głosowania sposób głosowania został jednogłośnie przyjęty /15 za,  
0  przeciw, 0 wstrzymujących/. 
 
d /  
 Radna Elżbieta Fryckowska poinformowała, że od 1984 roku jest związana  
z Dębnicą Kaszubską.  Przez cały ten okres pracuje w Szkole Podstawowej  
w Dębnicy Kaszubskiej. Pełniła także funkcję dyrektora tej szkoły. Jest osobą znaną  
i sądzi, że w przypadku powierzenia jej funkcji wiceprzewodniczącej będzie w sposób 
właściwy je wypełniać. 
 Radna Agnieszka Łomża podtrzymała wcześniejszą prezentację. 
e/ 

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia głosowania tajnego nad 
wyborem wiceprzewodniczącego Rady Gminy. Przewodnicząca Komisji 
poinformowała, że głosować można tylko stawiając znak „X” w kratce TAK co 
oznacza poparcie lub w kratce NIE co oznacza brak poparcia oraz o zasadach 
nieważności głosu. Wydano radnym ponumerowane i ostemplowane karty do 
głosowania. Radni wrzucali karty do urny wg listy obecności. 
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f/  
Po przeprowadzeniu głosowania tajnego Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej 

przedstawiła protokoł Komisji z przeprowadzonego głosowania. W wyniku 
głosowania przy 4 głosach oddanych na radną Elżbietę Fryckowską i 11 głosach na 
radą Agnieszkę Łomża na wiceprzewodniczącą Rady Gminy VI kadencji wybrano 
radną Agnieszką Łomża / protokoł Komisji Skrutacyjnej z wyboru 
wiceprzewodniczącego Rady Gminy wraz z kartami do g łosowania stanowi załącznik 
Nr  6 do protokołu/. 
Przewodnicząca Rady Jadwiga Karaś przedstawiła pr4ojekt uchwały w sprawie 
wyboru wiceprzewodniczącego Rady Gminy /załącznik Nr 7 do protokołu/. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących. 
 /załącznik Nr 13 do protokołu/ 
 
Ad 8 
 
  Przewodnicząca Rady Jadwiga Karaś zwrócił się z prośbą do nowo 
wybranego Wójta Gminy o złożenie ślubowania. 
Pan Eugeniusz Dańczak  zgodnie z art. 29a ustawy o samorządzie gminnym złożył 
ślubowanie następującej treści: „ Obejmując Urząd Wójta gminy Dębnica Kaszubska, 
uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi Urząd 
sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców gminy 
Dębnica Kaszubska”. 
Rotę ślubowania zakończył słowami: „Tak mi dopomóż Bóg”.  
/Rota ślubowania stanowi załącznik Nr 8 do protokołu/ 
 
 
Ad 9 
 
a/ 
 Przewodnicząca Rady Jadwiga Karaś zaproponowała powołanie Komisji 
Rewizyjnej w składzie 4 osobowym. 
W wyniku głosowania jawnego skład ilościowy Komisji Rewizyjnej został przyjęty  /14 
za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący/.  
Przewodnicząca Rady zaproponowała w skład komisji powołać następujących 
radnych: 

- Pawła Pałubickiego 
- Ireneusza Ziółkowskiego 
- Krzysztofa Badowskiego 
- Zdzisława Bojanowskiego ( nie wyrazi ł zgody) 
- Zdzisława Botwinionek 

Wymienieni radni wyrazili zgodę na powołanie w skład Komisji. 
W wyniku głosowania skład Komisji przyjęto  /13 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące. 
Radny Ireneusz Ziółkowski  na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zaproponowali 
radnego Pawła Pałubickiego, który wyrazi ł zgodę na objecie tej funkcji. 
W wyniku głosowania jawnego / 10 za, 1 przeciw, 4 wstrzymujące/ przewodniczącym 
Komisji Rewizyjnej został radny Paweł Pałubicki.  
Przewodnicząca Rady Jadwiga Karaś poprosiła wiceprzewodniczącą Rady 
Agnieszkę Łomża o przedstawienie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji 
Rewizyjnej i wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. /załącznik Nr 9 do 
protokołu/. 
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Przewodnicząca Rady ogłosiła głosowanie nad uchwałą. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta /10 za, 1 przeciw, 4 wstrzymujące/ 
 /załącznik Nr 14 do protokołu/. 
 
 
b/ 
 
 Przewodnicząca Rady Jadwiga Karaś zaproponowała powołanie Komisji 
Kultury i Oświaty w składzie 5 radnych. 
W wyniku głosowania jawnego skład ilościowy Komisji Kultury i Oświaty został 
przyjęty jednogłośnie /15 za/.   
Przewodnicząca Rady Jadwiga Karaś zaproponowała by w skład Komisji weszli 
następujący radni: 
      -    Izabella Tabaka 

- Elżbieta Fryckowska 
- Mirosław Mnich 
- Beata Stachowicz 
- Beata Sowińska 

 Wymienieni radni wyrazili zgodę na udział w pracach Komisji. 
Przewodnicząca Rady Jadwiga Karaś zarządziła głosowanie nad składem osobowym 
Komisji. 
W wyniku głosowania skład osobowy Komisji został przyjęty jednogłośnie /15 za, 0 
przeciw, 0 wstrzymujących/. 
Przewodnicząca Rady Jadwiga Karaś poprosiła wiceprzewodniczącą Rady 
Agnieszkę Łomża o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie powołania Komisji 
Kultury i Oświaty / załącznik Nr 10 do protokołu/. 
Przewodnicząca Rady Jadwiga Karaś zarządziła głosowanie nad uchwałą. 
W wyniku głosowania uchwała została  podjęta /15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących/. 
/załącznik Nr 15 do protokołu/.  
 
c/ 
 Przewodnicząca Rady Jadwiga Karaś zaproponowała powołanie Komisji 
Infrastruktury i Budżetu w składzie 5 radnych. 
W wyniku głosowania jawnego skład ilościowy Komisji Infrastruktury i Budżetu został 
przyjęty jednogłośnie /15 za/.   
Przewodnicząca Rady Jadwiga Karaś zaproponowała by w skład Komisji weszli 
następujący radni: 
      -    Karol Żukowski 

- Agnieszka Łomża 
- Zdzisław Bojanowski 
- Antoni Ślipek 
- Marcin Olech 

 Wymienieni radni wyrazili zgodę na udział w pracach Komisji. 
Przewodnicząca Rady Jadwiga Karaś zarządziła głosowanie nad składem osobowym 
Komisji. 
W wyniku głosowania skład osobowy Komisji został przyjęty jednogłośnie /15za/. 
Przewodnicząca Rady Jadwiga Karaś prosiła wiceprzewodniczącą o przedstawienie 
projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Infrastruktury i Budżetu / załącznik Nr 
11 do protokołu/. 
Przewodnicząca Rady Jadwiga Karaś zarządziła głosowanie nad uchwałą. 
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W wyniku głosowania uchwała została  podjęta  /15 za, 0 przeciw, 0 
wstrzymujących/.  
Załącznik Nr 16 do protokołu. 
 
Ad 10 
 
 Wójt podziękował wszystkim wyborcom za zaufanie jakim go obdarzyli.  
Następnie Wójt Gminy przedstawi ł sprawozdanie o stanie Gminy. 
Skarbnik Gminy – Marek Malinowski zapoznał radnych ze stanem finansów Gminy. 
 Wójt ponadto zauważył, że praca Wójta jest kadencyjna. Wójt jest wybierany. Każdy 
kto się poddaje takiemu osądowi społeczeństwa czeka na wynik. Stwierdził, że 
otrzymał podziękowanie za to co zrobił dla tej gminy.  Uważa, że wspólnie z nową 
Radą zrobi dużo dla dobra tej gminy.  
 
Ad 11 
 
 Radni nie zgłosili żadnych wniosków. 
 
Sekretarz Gminy poinformowała, że radni  otrzymali dokumenty: 
     -     statut gminy 

- ustawę o samorządzie gminnym celem zapoznana się oraz 
- druki oświadczeń majątkowych 
- druk do celów statystycznych 

Ponadto poinformowała o terminach złożenia tych druków oraz o skutkach 
wynikających z nie złożenia tych dokumentów – wygaśnięciu mandatu radnego. 
Zwróciła się także z prośbą by komisje zaplanowały pierwsze posiedzenia w krótkim 
czasie celem ukonstytuowania się. 
Przewodnicząca Rady Jadwiga Karaś zaproponowała, by komisjie swoje pierwsze 
posiedzenia odbyły w dniu dzisiejszym po obradach sesji.    
  
Ad 12 
  
 Jadwiga Karaś Przewodnicząca Rady Gminy o godzinie 143º dokonała 
zamknięcia obrad sesji Rady Gminy po wyczerpaniu porządku obrad. 
 
 
Protokołowała:                                                                                        Przewodnicz ąca 
Teresa Kozdroń – Kołacka                                                          Rady Gminy Dębnica Kaszubska                                                    
                                                                                                               / -/ Jadwiga Karaś 
 
  
 
     
 

 
 

 


